

History of Echinopsis breeding

Beitrag von „sourvibes“ vom 10. August 2022, 10:02

Hello everyone,

I was wondering if anyone here is interested in the history of Echinopsis breeding.
I feel that the sources on the net are really fragmented and hard to find.

Greetings,

Fabio

Beitrag von „edds“ vom 10. August 2022, 10:15

Brian Fearn writes a short history (mainly about what came before him and the history of some of the hybrids he used) in his book, 'The Echinopsis hybrids of Abbey Brook Cactus Nursery'.

Brian Fearn schreibt in seinem Buch „The Echinopsis hybrids of Abbey Brook Cactus Nursery“ eine kurze Geschichte (hauptsächlich über das, was vor ihm war, und die Geschichte einiger der von ihm verwendeten Hybriden).

<https://www.waterstones.com/book/brian-fearn/9780956169808>

Beitrag von „el48tel“ vom 10. August 2022, 11:07

Keith Larkin Books

<http://www.keithscactusbooks.co.uk>

Has a second-hand copy available

Er hat ein gebrauchtes Exemplar zur Verfügung

Also check out Schau auch mal rein

Succulents in Cultivation - breeding new cultivars

Rowley, Gordon D

I think there is a book by Andreas Mordhorst of DKG (please correct me if this is incorrect)

Ich glaube, es gibt ein Buch von Andreas Mordhorst von der DKG (bitte korrigieren Sie mich, wenn das falsch ist)

Beitrag von „sourvibes“ vom 10. August 2022, 12:00

Many thanks.

It seems that in order to get a comprehensive view of the process that gave rise to the current landscape of Echinopsis hybrids, as I feared, a great deal of work needs to be done, to collect and review many sources.

Um einen umfassenden Überblick über den Prozess zu bekommen, der die aktuelle Landschaft der Echinopsis-Hybriden hervorgebracht hat, muss, wie ich befürchtet habe, noch viel Arbeit geleistet werden, um viele Quellen zu sammeln und zu überprüfen.

Beitrag von „el48tel“ vom 10. August 2022, 12:07

[Zitat von sourvibes](#)

Many thanks.

It seems that in order to get a comprehensive view of the process that gave rise to the current landscape of Echinopsis hybrids, as I feared, a great deal of work needs to be done, to collect and review many sources.

Um einen umfassenden Überblick über den Prozess zu bekommen, der die aktuelle Landschaft der Echinopsis-Hybriden hervorgebracht hat, muss, wie ich befürchtet habe, noch viel Arbeit geleistet werden, um viele Quellen zu sammeln und zu überprüfen.

That is very true

Das ist sehr wahr

Beitrag von „el48tel“ vom 10. August 2022, 12:17

Check out

<https://esp-kakteen.hpage.com/link-und-literaturliste.html>

<http://www.ag-eh.com/links/>

<http://media.huntington.org/Schick/catalogindex.html>